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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 66 

 

Årsredovisning 2010 för kommunen och koncernen 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Årsredovisningen godkänns och balans- och resultaträkningen fast-

ställs. 

2. Som en konsekvens av beslutad kapitaltäckningsgaranti godkänns 

aktieägartillskott för år 2010 till Värmdö Simhall AB (VSAB) med 

12 852 378 kr, Gustavsbergs Porslinsmuseum AB (GPAB) med 

2 424 732 kr samt Värmdö Kommun Fastigheter AB (VKFAB) med 

4 832 060 kr. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har lagt fram årsredovisning för Värmdö kommun, inklusive 

koncernredovisning.  

 

Kommunen redovisar ett positivt resultat för 2010 med 49,4 mnkr. Det är 

visserligen en försämring jämfört med 2009 års resultat, + 93,9 mnkr, men 

jämförelsen är något missvisande med tanke på att 2009 års siffror innehöll 

stora inkomster för markförsäljning. Exklusive jämförelsestörande poster 

förbättrades resultatet 2010 med 19,8 mnkr. Det finansiella målet på 40 

mnkr uppnåddes med viss marginal. 

 

Värmdö kommun har i särskild ordning lämnat kapitaltäckningsgaranti för 

VSAB, GPAB och VKFAB t.o.m. årsstämman i år. Som en konsekvens har 

kommunens bokslut för 2010 belastats med aktieägartillskott för bolagens 

underskott. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Årsredovisning 2010 för kommunen och koncernen, ekonomi- och upp-

handlingsavdelningen 2011-03-23 

 
Yrkanden 

 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar 

 

att årsredovisningen kompletteras med en komplett redovisning av om-

fattning och kostnader för kommunens centrala förvaltning. 

 

Peter Frej (M) yrkar avslag på Bryntessons tilläggsyrkande. 
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Propositioner 
 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons tilläggsyrkande avslås eller 

bifalles och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår tilläggsyrkandet röstar ja, den som bifaller tilläggsyrkandet 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Årsredovisningen för 2010 visar på stora brister i den politiska styrningen 

av Värmdö kommun. Den modell för målstyrning som (m)ajoriteten tidigare 

framhävt har gett ett resultat som närmast innebär svenskt rekord i brist på 

måluppfyllelse. Det ekonomiska resultatet ser bättre ut, men beror i stort sett 

helt på faktorer som kommunen inte råder över. I jämförelse med andra 

kommuner uppvisar Värmdö under 2010 ett anmärkningsvärt svagt resultat 

på många verksamhetsområden och ett mediokert ekonomiskt resultat. 

 

De omfattande systemfel i styrningen av kommunen som revisorerna pekat 

på i flera rapporter har inte åtgärdats under 2010. Den centrala förvaltningen 

har tillåtits att leva sitt eget liv och att expandera utan ordentlig uppföljning 

och kontroll från folkvalda politiker. Istället för att ta ansvar har den poli-

tiska ledningsorganisationen satt sig på åskådarplats och låtit Någon Annan 

ta över uppgiften att styra. Vi har ofta framfört oro över det stora ”energi-

läckage” som präglar den centrala förvaltningens ”köp-sälj-struktur”. Tyvärr 

har detta inte minskat under det senaste året. 
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En årsredovisning ska givetvis beskriva vad som hänt under året, vilken 

verksamhet som bedrivits, vilka resultat som uppnåtts och hur mycket resur-

ser som tagits i anspråk. På flera sätt har förvaltningen under åren utvecklat 

Värmdös årsredovisning till att ge en allt bättre information om detta, men i 

några avseenden återstår mycket att göra och på vissa områden verkar den 

politiska ledningen direkt ovillig att ge ordentliga redovisningar. Fortfa-

rande saknas en redovisning av den samlade centrala förvaltningens utveck-

ling under senare år. 

 

Hur stor är den samlade centrala förvaltningen och hur mycket har den vuxit 

efter den omfattande omorganisationen 2007? En årsredovisning borde 

kunna ge svar på en så elementär fråga, men inte heller denna gång görs det. 

Det går inte heller att ställa kommunens totala kostnader under senare år i 

relation till tidigare års kostnader för central förvaltning eftersom de inte är 

jämförbara. Den centrala förvaltningen finansieras inte längre på ett enhet-

ligt sätt. Utöver den direkta finansieringen över budgeten (anslagsfinansie-

ring) hämtas drygt 45 miljoner kronor från de kommunalt drivna resultaten-

heterna som ett obligatoriskt ”OH-bidrag” till central förvaltning. Detta be-

talas direkt från den kommunala verksamhetens egna medel, vilka den van-

ligtvis erhåller i form av en ”peng”, och utgör ersättning för den centrala 

förvaltningens stöd till kommunens verksamheter. Men får dessa resultaten-

heter – vanligtvis kommunala förskolor, grundskolor, gymnasieskolor och 

omsorger för äldre och personer med funktionsnedsättning – det stöd de 

önskar och behöver? Den frågan är omöjlig att svara på, inte minst som det 

alltjämt saknas specifik redovisning av vad dessa pengar går till. 

 

I övrigt vill vi upprepa det vi tidigare anfört avseende måluppfyllelsen för 

Kommunstyrelsen: 

Det är viktigt för oss som bor i Värmdö att kommunen har en professionellt 

skött organisation där kompetenta medarbetare ges goda förutsättningar att 

bedriva den kommunala verksamheten. Därför måste vi i Värmdö, liksom 

alla andra kommuner, sätta upp tydliga och uppföljningsbara mål för de 

insatser och den verksamhet kommunen finansierar genom sin budget. 

Denna modell med målstyrning tillämpas idag i stort sett överallt, och vi är 

överens om detta också i Värmdö. 

 

Som politiker ska vi inte lägga oss i alla detaljer kring hur olika insatser ska 

göras och verksamheter ska bedrivas. Men vi har ett avgörande ansvar för 

att säkerställa att det finns tillräckligt goda förutsättningar för de som ska 

utföra arbetet. Det är en grundläggande politisk uppgift att skapa balans 

mellan ekonomiska resurser och politiska mål. Och självklart går det att 

sätta högre mål om resurserna är högre, liksom att det går att minska på 

utgifter genom att sänka målen. 

 

I Värmdö har vi under många år haft problem med att få en fungerande 

målstyrning. Efter tidigare mindre framgångsrika försök hävdade 

(m)ajoriteten att man under 2010 hade fått fram mål som skulle vara både 

politiskt lämpliga och uppföljningsmässigt rimliga. När verksamhetsberät-

telsen för 2010 nu har redovisats står det uppenbart att detta inte infriats. 
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Av Kommunstyrelsens totalt 31 mål är det bara 8 som uppfyllts. Dessutom 

har ett (1) mål uppfyllts delvis medan 9 mål inte uppfyllts alls. Mest iögon-

fallande är dock att den enskilt största gruppen utgörs av de 13 mål som 

inte ens har mätts, och redovisas med ”ingen mätning”. 

 

Hur kan (m)ajoriteten sätta mål som man sedan inte ens ser till att man 

mäter uppfyllelsen på? Kan man vara nöjd med att bara 8 mål av 31 upp-

fyllts? Vilka åtgärder har man vidtagit för att uppnå de 9 mål som inte upp-

nåtts, eller ens mäta de ytterligare 13 som man ville uppnå? 

Bara en sak är säker: Det behövs en betydande skärpning i styrningen och 

ledningen av kommunen!”  

 

Ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha 

biträtt Bryntessons tilläggsyrkande om han tjänstgjort som ledamot vid da-

gens sammanträde. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 67 

 

Resultatbalansering från 2010 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Projektmedel balanseras från år 2010 till år 2011 med netto 9 934 tkr 

enligt förvaltningens förslag, att inarbetas i reviderad budget för år 

2011. 

2. Den avgiftsfinansierade verksamhetens (renhållning/slam) resultat år 

2010, netto 4 729 tkr, balanseras till 2011 och läggs till verksamhe-

tens tidigare ackumulerade resultat (som andel av kommunens egna 

kapital). 

3. Av produktionsstyrelsens resultat år 2010, på - 16 207 tkr, balanse-

ras netto 15 445 tkr till år 2011 (som andel av kommunens egna ka-

pital). 

4. Ackumulerat resultat för samhällstekniska nämndens skattefinansie-

rade verksamhet är oförändrad jämfört med år 2009. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat de principer som gäller för överföring av resul-

tat mellan åren: 

 

 Nämndernas resultat, exklusive produktionen, ska inte balanseras vi-

dare. 

 Medel för fleråriga driftprojekt kan balanseras vidare; prövning får 

ske från fall till fall. 

 Det ekonomiska resultatet för resultatenheterna inom produktionen 

ska balanseras vidare. 

 

Utifrån dessa principer har förvaltningen lagt fram förslag till resultatbalan-

sering från år 2010. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Förslag till resultatbalansering från 2010, ekonomi- och upphandlingsavdel-

ningen, 2011-03-24 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att frågan om balansering av produktionsstyrel-

sens resultat återremitteras (p. 3 i förvaltningens förslag). 

 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag och avslag på 

Bryntessons återremissyrkande. 
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Propositioner 
 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt p. 1 i 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt för-

slaget. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt p. 2 i 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt för-

slaget. 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons återremissyrkande betr. p. 3 

i förvaltningens förslag avslås eller bifalles och finner att det avslås 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår återremissyrkandet röstar ja, den som bifaller återremissyr-

kandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt p. 3 i 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt för-

slaget. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt p. 4 i 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt för-

slaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Efter beslut i Kommunfullmäktige är 2011 första året då den kommunala 

hemtjänsten ska konkurrensutsättas. I detta läge vill (m)ajoriteten att den 

kommunala hemtjänsten ska bära med sig ett underskott från tidigare år, 

trots att detta skapats under förutsättningar som bland annat beskrivits som 

provår. Denna linje är helt orimlig och effekterna kan bli förödande. En så-
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dan politik kan bara förklaras med att man egentligen vill lägga ner den 

kommunala hemtjänsten, men inte klarar av att tala om det i klartext. Hur 

går det annars att förklara att man helt bortser från att ledande tjänstemän 

deklarerat att det över huvud taget inte kommer att gå att driva någon kom-

munal hemtjänst på de villkor som den därmed utsätts för? 

 

Genom (m)ajoritetens hållning kommer konkurrenssituationen mellan privat 

och kommunalt utförd hemtjänst att bli ännu mer orättvis än den är redan 

idag. Den brukare som, genom biståndsbedömning, blivit beviljad hemtjänst 

motsvarande ett visst värde får detta fullt ut om man väljer en privat utfö-

rare, men reducerat med 25-30 % om man väljer att låta kommunen utföra 

uppdraget, eftersom kommunen måste hämta hem tidigare underskott ge-

nom överskott i kommande verksamhet. Vi förstår om den kommunala pro-

duktionen då väljer att ge walk over. Formellt är den välkommen att delta i 

konkurrensen, men hur frestande är det att vara med i en 100 meters-final 

om man tvingas starta från 130 meter? Är det just denna walk over som den 

politiska (m)ajoriteten vill uppnå genom ett synnerligen cyniskt agerande? 

 

Det mest beklagliga är ändå att många äldre kommer att drabbas av försäm-

rad kvalitet i sin hemtjänst, om (m)ajoriteten fullföljer sin politiska knip-

tångsmanöver. Visst behövs det, utöver att titta på människors behov, 

grundläggande spelregler för ekonomisk styrning, men dessa måste sättas 

upp i förväg och konsekvenserna vara utredda. Det är i grunden fel med 

styrprinciper som bortser från verkligheten och försämrar villkoren för olika 

medborgare med likartade behov. Mot denna bakgrund reserverar vi oss mot 

beslutet till förmån för vårt eget yrkande.” 

 

Ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha 

biträtt Bryntessons återremissyrkande om han tjänstgjort som ledamot vid 

dagens sammanträde. 

 

 
Sändlista 

 

KF 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 68 

 

Finansrapport per 31 december 2010 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har lagt fram finansrapport per den 31 december 2010. 

 

Av rapporten framgår att koncernens låneskuld stiger och vid årsskiftet låg 

på 1 757 mnkr. Snitträntan har kunnat pressas ned till 2,7 % andra halvåret 

2010 (jämfört med 3,6 % år 2009). Parallellt med detta har det allmänna 

ränteläget stigit. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Finansrapport per den 31 december 2010, ekonomi- och upphandlingsav-

delningen 2011-03-14 

 
Sändlista 

 

Ekonomi- och upphandlingsavdelningen 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 69 

 

Tillägg till investeringsbudget 2011 avseende lokaler i Skogsbo 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Kommunstyrelsens investeringsbudget för år 2011 utökas med 

33 400 tkr för etapp 1 ”Ett samlat Skogsbo”. 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

2. Förvaltningen får i uppdrag att genomföra etapp1 i färdigställandet 

av Skogsbo. 

3. Förvaltningen får i uppdrag att starta förprojektering av etapp 2 

”Mötesplatsen Skogsbo” och återkomma i förslaget till budget för år 

2012. 

4. Förvaltningen får i uppdrag att till kommunfullmäktiges samman-

träde komplettera ärendet med en komplett förteckning över de 

tjänster som behöver arbetsplatser i det samlade kommunhuset. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har i en tjänsteskrivelse framhållit: 

 

”Värmdö kommun har stegvis under de senaste åren effektiviserat och för-

bättrat kommunens administrativa lokaler med inriktningen att samla 

medarbetarna i Skogsbo. Under de närmaste åren finns förutsättningar att 

slutföra arbetet och därigenom erhålla de effekter som eftersträvas: bättre 

service till invånarna, lägre kostnader och bättre arbetsmiljö för medarbe-

tarna. 

 

Utvecklingspotentialen i fastigheterna i Skogsbo (1-3) är god och inom 2-3 

år kan ett färdigställande ske. Därmed slutförs den process som startades 

redan år 2003. 

 

Förslaget innebär att genomförandet sker i två övergripande etapper: 

 

 Etapp 1 – Ett samlat Skogsbo (2011 – 2012) 

 Etapp 2 – Mötesplatsen Skogsbo (2012 – 2013) 

 

Finansieringskostnaden för att uppnå ett samlat Skogsbo där kommuninvå-

narna kan få huvuddelen av sin service beräknas till 2 000 – 2 500 tkr/år. 

Finansiering sker på sikt med motsvarande bortfallande externa hyreskost-

nader (för närvarande beräknade till 2 200 tkr). 

 

Kommunstyrelsens investeringsbudget föreslås för år 2011 tillföras 33 400 

tkr för att nå målet om ett samlat Skogsbo med service på ett ställe.” 
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Handlingar i ärendet 

 

Tillägg till investeringsbudget 2011 avseende lokaler i Skogsbo, kommun-

ledningskontoret 2011-03-02 

 
Yrkanden 

 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag med följande 

tillägg: 

 

att uppdra till förvaltningen att till kommunfullmäktige komplettera 

ärendet med en komplett förteckning på kontorsnivå över de tjänster 

som behöver arbetsplatser i det samlade kommunhuset. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag med tillägg enligt Bryntessons yrkande och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”När det nya kommunhuset Skogsbo invigdes hösten 2006 hade det före-

gåtts av fleråriga diskussioner om behovet av att samla all central förvalt-

ning i samma byggnad. Värmdös geografiskt utspridda förvaltning skulle 

ersättas av närhet under samma tak, med möjlighet att enkelt gå mellan de 

olika delarna av förvaltningen. Därmed skulle flera samordningsvinster upp-

stå och förvaltningen bli både effektivare och mer professionell. 

 

En särskild politisk styrgrupp, med representanter för samtliga partier, följde 

arbetet noga och gjorde exakta beräkningar som visade att hela förvalt-

ningen skulle rymmas i det nya Skogsbo (1+2+3), med undantag för en 

mindre del som istället skulle samlokaliseras med Arbetsförmedlingen och 

Försäkringskassan. Utifrån detta bestämde Kommunstyrelsen att det inte 

skulle behövas någon femte våning på Skogsbo 3. All central förvaltning 

skulle ju rymmas i det nya kommunhuset. Året därpå gjordes en stor omor-

ganisation av den centrala kommunförvaltningen… 

 

Efter omorganisationen 2007 tvingades kommunens centrala förvaltning 

återigen att vara utspridd på flera håll i kommunen. Man fick helt enkelt inte 

plats i kommunhuset Skogsbo. Detta har varit djupt olyckligt och har inne-

burit att en stor del av den idé som låg bakom att bygga Skogsbo 3, för att 

binda samman Skogsbo 1 och 2, under flera år gått förlorad. Exempelvis har 

det inte gått att fullfölja ambitionen om ett närmare samarbete mellan de 
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delar av förvaltningen som arbetar med kommunens detaljplaner resp. 

handläggning av bygglov, eftersom de sitter på helt olika håll i kommunen. 

En sådan samlokalisering blev omöjlig när kommunen under 2007 inrättade 

ett överdimensionerat nytt centralt kontor (UKÄ-kontoret) som tog det ut-

rymme som var avsett för denna samordning.  

 

Vi stödjer till fullo, idag lika mycket som tidigare, ambitionen att samla all 

central förvaltning under ett och samma tak. En sådan samordning är, enligt 

vår uppfattning, nödvändig för att uppnå ett tillräckligt koncerntänkande och 

därmed bästa möjliga effekt för verksamheterna. De investeringskostnader 

som måste göras kan verka stora, men är relativt små i förhållande till nyt-

tan. Dessutom finansierar de sig själva eftersom kommunen slipper kostna-

der för externa hyror och dessutom kan lösgöra kommunal mark för andra 

ändamål. 

 

Däremot är det helt grundläggande att göra en analys av orsakerna till att 

kommunhuset, trots noggranna beräkningar inför 2006, inte rymmer den 

samlade centrala förvaltningen. Frågan om hur mycket och på vilket sätt 

förvaltningen tillåtits växa efter omorganisationen 2007 måste i samman-

hanget få ett svar. Först när detta blivit tydliggjort är det möjligt att känna 

trygghet i att den nu förestående utbyggnaden är nödvändig och/eller till-

räcklig. Vi förutsätter att denna redovisning, som vi nu efterlyst vid åtskil-

liga tillfällen, kommer att presenteras i samband med kommunfullmäktiges 

behandling av frågan. Det är av yttersta vikt att byggnationen åtföljs av en 

noggrann beräkning av hur många medarbetare som under kommande år ska 

rymmas i huset.” 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 70 

 

Reviderad investeringsbudget samt överföring av 
investeringsmedel från 2010 till 2011 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Reviderad investeringsbudget för år 2011 samt överföring av invester-

ingsmedel från år 2010 till år 2011 godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat att genomförandet av enskilda investeringar ofta 

pågår över två eller flera budgetår. Följden blir att många anslag inom inve-

steringsbudgeten inte nyttjats fullt ut i bokslutet för det enskilda året. Då 

behöver oförbrukade budgetmedel överföras till följande budgetår. 

 

Förvaltningen har redovisat ett förslag till reviderad investeringsbudget samt 

överföring av investeringsmedel från år 2010 till år 2011. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Förslag till reviderad investeringsbudget samt överföring av investerings-

medel från 2010 till 2011, ekonomi- och upphandlingsavdelningen 2011-03-

24 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0300 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 71 

 

Godkännande av samrådsredogörelse samt beslut om 
utställning av översiktsplan 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet bordläggs. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Under samrådet om översiktsplanen inkom 140 remissvar och 189 personer 

svarade på en enkät. De flesta negativa synpunkterna har rört förbifarter. 

Många är positiva till kommunens förslag till ny utvecklingsstrategi med 

fokus på tillväxt i kollektivtrafiknära centrumområden. 

 

Förvaltningen har utarbetat en samrådsredogörelse och ett förslag till ut-

ställningshandling. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Samrådsredogörelse för översiktsplan, 2011-03-23 

Förslag till utställningshandling 

 
Sändlista 

 

KS 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0254 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 72 

 

Rapportering gällande beredning kring barn i behov av särskilt 
stöd 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Slutrapporten mottas och beredningens uppdrag anses utfört. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunstyrelsen beslutade i januari år 2010 att tillsätta en utredning med 

en parlamentarisk ledningsgrupp för att presentera ett förslag till en samord-

nad struktur och ledningsorganisation samt process och pedagogik i verk-

samheten för elever i behov av särskilt stöd. 

 

Ledningsgruppen har nu avlämnat en slutrapport om beredningens arbete. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Rapportering gällande beredningen kring barn i behov av särskilt stöd, 

kansli- och utvecklingsavdelningen, 2011-03-28 

Slutrapport för beredningen kring barn i behov av särskilt stöd, kansli- och 

utredningsavdelningen 2011-03-28 

 
Sändlista 

 

Beredningen 

proVarmdo 

Kundval och finansieringsavdelningen 

 

____________ 
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Dnr 09KD/0179 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 73 

 

Utformning av C-peng för barn i behov av särskilt stöd – 
återremitterat ärende 

 
Kommunstyrelsens förslag 

 

Det återremitterade ärendet anses behandlat. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Vid kommunfullmäktiges budgetmöte återremitterades kommunstyrelsens 

förslag, p. 32, om uppdrag till finansieringsnämnden för utbildning att se-

nast 1/3 2011 lämna ett förslag om hur C-pengen för barn i behov av särskilt 

stöd bäst kan utformas. 

 

Kommunstyrelsen har väntat med att behandla ärendet i avvaktan på slut-

rapporten från beredningen kring barn i behov av särskilt stöd. Beredningen 

har nu lämnat sin slutrapport. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Återremitterat ärende i 2011 års budget – Utformning av C-peng för barn i 

behov av särskilt stöd, kansli- och uppdragsavdelningen 2011-03-24 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11SPN/0052 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 74 

 

Yttrande över förvaltningsplan för stora rovdjur i Stockholms 
län 20011 - 2015 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet till länsstyrelsen godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Länsstyrelsen har tagit fram en förvaltningsplan för Stockholms län år 2011 

– 2015 avseende björn, varg, järv, lo och kungsörn. I planen redovisas mål 

för de olika arterna samt mål och åtgärder för att minimera konflikter mellan 

rovdjur och enskilda verksamheter. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande över planen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande över förvaltningsplan för stora rovdjur i Stockholms län 2011 – 

2015, kansli- och utvecklingsavdelningen 2011-03-09 

Förvaltningsplan för stora rovdjur i Stockholms län, förvaltningsperioden 

2011 – 2015, samhällsbyggnadskontoret 2011-02-11 

 
Sändlista 

 

Länsstyrelsen 

Samhällsbyggnadskontoret 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0090 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 75 

 

Yttrande över utredning om e-legimitationsnämnd och svensk e-
legitimation – SOU 2010:104 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet till näringsdepartementet godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

I utredningen om bildande av en e-legitimationsnämnd redovisas åtgärder 

som ska bidra till utvecklingen av e-legitimation i Sverige. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande över utredningen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande om e-legitimationsnämnd och svensk e-legitimation, kansli- och 

utvecklingsenheten, 2011-03-09 

 
Sändlista 

 

Näringsdepartementet 

IT-enheten 

 

____________ 
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Dnr 10KS/0328 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 76 

 

Reviderat kulturmiljöprogram för Värmdö kommun 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Det reviderade kulturmiljöprogrammet antas som riktlinjer för plan- och 

bygglovhantering i Värmdö kommun. 
 

Ärendebeskrivning 

 

På uppdrag av ungdoms-, kultur- och fritidsnämnden har förvaltningen utar-

betat en uppdatering av kommunens kulturmiljöprogram ”Skärgårdsmiljö – 

kulturhistoriska miljöer i Värmdö kommun”. Bl.a. har två kulturmiljöområ-

den (Gustavsberg och Lindalssundet-Fredriksborg-Nyvarp) utvidgats och 

två områden har minskats (Älvsby-Tuna-Brevik och Återvall-Fågelvik). Ett 

område har strukits ur programmet (Kalvön). 

 
Handlingar i ärendet 

 

Reviderat kulturmiljöprogram för Värmdö kommun, kansli- och utveck-

lingsavdelningen 2011-03-24 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0075 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 77 

 

Yttrande över överklagat kommunfullmäktigebeslut 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunen bestrider överklagandet. 

2. Förvaltningens förslag till yttrande godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunfullmäktiges beslut i december 2010 om val av kommunal- och 

oppositionsråd och om val av samordnare har överklagats. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande där kommunen bestrider 

överklagandet. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande över överklagat kommunfullmäktigebeslut om val av kommunal- 

och oppositionsråd samt av samordnare, kansli- och utvecklingsavdel-

ningen, 2011-03-14 

Överklagande, 2010-12-24 

 
Sändlista 

 

Förvaltningsrätten 

 

____________ 
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Dnr 19KS/0485 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 78 

 

Yttrande över slutbetänkandet Ny struktur för skydd av 
mänskliga rättigheter – SOU 2010:70 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet till integrations- och jämställdhetsdepartementet godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Rubricerat betänkande innehåller förslag till rättsligt skydd för de mänskliga 

rättigheterna, inrättande av en nationell institution, styrning och tillsyn, ut-

bildning och kompetensutveckling, forskning och kunskapsutveckling samt 

det civila samhällets och näringslivets roll med avseende på de mänskliga 

rättigheterna. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande. 

 

Kommunstyrelsen beslutade vid sammanträdet i mars 2011 att återremittera 

ärendet. Förvaltningen har därefter redovisat varför förvaltningens förslag 

till yttrande bör antas utan några förändringar. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande över slutbetänkandet Ny struktur för skydd av mänskliga rättighe-

ter, SOU 2010:70, kansli- och utvecklingsavdelningen 2011-03-28 

Kommunstyrelsens beslut 2011-03-16, § 50 

Yttrande över slutbetänkandet Ny struktur för skydd av mänskliga rättighe-

ter, kansli- och utvecklingsavdelningen 2011-01-28 

 
Sändlista 

 

Integrations- och jämställdhetsdepartementet 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 79 

 

Rapportering av beslut ej verkställda inom tre månader, kvartal 
fyra 2010 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Redovisningen noteras. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Socialnämnden och finansieringsnämnden för äldreomsorg har redovisat 

beslut som inte verkställts inom tre månader avseende fjärde kvartalet 2010. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Rapportering av beslut ej verkställda inom tre månader, kvartal fyra 2010, 

kansli- och utredningsavdelningen, 2011-03-02 

Socialnämndens beslut 2011-02-01, § 5 

Finansieringsnämnden för äldreomsorgs beslut 2011-02-22, § 3 

  
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 80 

 

Ansökan om bidrag till turistverksamheten på Möja 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Möja Turistförening beviljas bidrag till turistverksamheten med 

60 000 kr för säsongen 2011 under förutsättning att turistföreningen 

senast i januari 2012 redovisar hur bidraget brukats i rapport till 

kommunen. 

2. Möja Turistförening ska senast 30 maj 2011 återrapportera till kom-

munstyrelsen hur de använt medlen för 2008, 2009 och 2010. 

3. Bidraget ska belasta objekt 10240, turism. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Möja Turistförening har ansökt om ett bidrag på 60 000 kr för säsongen 

2011. Föreningen har fr.o.m. 2007 skött turistboden på Möja med egna an-

ställda. Verksamheten finansieras med intäkter från försäljning, medlems-

avgifter samt bidrag från Värmdö kommun och Skärgårdsstiftelsen. 

 

Förvaltningen har föreslagit att bidraget ska beviljas samt att bidragets an-

vändning ska redovisas till kommunen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ansökan om bidrag till turistverksamheten på Möja, näringslivschefen, 

2011-03-23 

 
Yrkanden 

 

Malin Åberg Aas (MP) yrkar bifall till förvaltningens förslag med tillägget: 

 

att Möja Turistförening senast 30 maj 2011 ska återrapportera till kom-

munstyrelsen hur de använt medlen för 2008, 2009 och 2010. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar bifall till Åberg Aas yrkande. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag med tillägg enligt yrkandet från Åberg Aas och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

 

Det antecknas till protokollet att en samlad redovisning över vilka före-

ningar som sökt och erhållit bidrag under de senaste åren ska redovisas för 

kommunstyrelsen senare.  

 
Sändlista 

 

Näringslivschef 

Möja Turistförening 

Ekonomi- och upphandlingsavdelning 

 

____________ 

 

 



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 27 av 61 

Kommunstyrelsen 2011-04-13 och 2011-04-15 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 

Dnr 10KS/0254 Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 81 

 

Beslut med anledning av beredningen kring barn i behov av 
särskilt stöd 

 
Kommunstyrelsens förslag 

6. Resursskolan upphör som eget rektorsområde. 

 
Kommunstyrelsens beslut 

1. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att inrätta placeringsgrupp, fast-

ställa kriterier för placering och avtala med proVarmdo gällande or-

ganisation av gemensamma resursgrupper enligt förslag. 

2. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdo i uppdrag att säkerställa 

omflyttning av personal, ordna bemanning och lokaler för särskilda 

undervisningsgrupper och gemensamma resursgrupper i enlighet 

med förslaget. 

3. Gemensamma resursgrupper anslagsfinansieras under 2011 enligt 

särskild överenskommelse för att 2012 finansieras med peng enligt 

förslag.  

4. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att i samband med att anlagsfi-

nansiering upphör av gemensamma resursgrupper att avtala med ut-

bildningsstyrelsen om en adekvat lägsta ersättningsnivå för att säkra 

kvalitén i de gemensamma resursgrupperna.  

5. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att föreslå en peng för placering i 

gemensamma resursgrupper inför budget 2012 samt kriterier inför 

beslut om tilldelning av peng. 

7. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att föreslå en nivåindelad 

tilläggsersättning och utarbeta kriterier för bedömning av tilldelning 

av tilläggsersättning. 

8. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att utreda möjligheten att införa 

en minimumnivå för den sammanlagda B-pengen en skolenhet bör 

erhålla för att säkerställa att små skolenheter kan tillgodose elever-

nas behov på ett tillfredsställande sätt. 

9. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att fördela kostnader för psyko-
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loger och specialpedagoger tillhörande kundvals- och finansierings-

avdelningen i skolpengen. 

10. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås avtala med 

utbildningsstyrelsen om att språkotek- och skoldatatekverksamhet 

ska ingå i resultatenheten bibliotek.  

11. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge i uppdrag att 

genomföra samverkansåtgärder enligt förslaget. 

12. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ansvara för att 

sammankalla till regelbundna presidiemöten under 2011.  

13. Inför budget 2012 överväga möjligheten att tillsätta medel för att an-

ordna aktiviteter för att säkerställa en samsyn kring inkludering en-

ligt förslag. 

14. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att ta fram ett kommungemen-

samt kommunikationsmaterial till föräldrar enligt förslag. 

15. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås säkerställa medel för 

en kommungemensam kompetensutveckling under hösten 2011 i 

enlighet med förslag.  

16. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdo i uppdrag att följa upp 

hur skolenheterna under 2012 bedriver kompetensutveckling gäl-

lande barn i behov av särskilt stöd i enlighet med förslag. 

17. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att utreda möjligheterna att in-

föra en kommunövergripande systematisk kartläggning i förskole-

klass inom läs- och skrivinlärning och matematik. 

18. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att ta fram en mall för åtgärds-

program. 

19. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att kontinuerligt begära in infor-

mation kring hanteringen av elever i behov av särskilt stöd från 

samtliga huvudmän med förskolor och skolor i belägna i kommunen 

gällande följande punkter: 

A. skolenheternas rutiner för övergång mellan förskola och skola 

B. skolenheternas process för arbetet med systematisk kunskaps-

uppföljning och barn i behov av särskilt stöd 

C. skolenheternas användning av B-peng följs upp 

D. skolenhetens användning av tilläggsbeloppet, C-ersättning, sker 

genom enskilda samtal med varje rektor och kundvals- och 

finansieringsavdelningen 
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20. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdo i uppdrag att ta fram en 

standardrutin för övergång mellan förskola och skola. 

21. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdo i uppdrag att årligen 

följa upp skolenheternas uppfyllelse av baskompetensnivå. 

22. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att under 2012 avsätta medel för 

ett projekt där metoder och pedagogik för arbete med elever i behov 

av särskilt stöd tas fram samt följa upp och sprida kunskapen om 

detta till samtliga huvudmän med skolor belägna inom kommunen 

enligt förslag. 

23. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdo i uppdrag att under 

2012 speciellt följa upp resultat för elever placerade i gemensamma 

resursgrupper och vid behov uppdra till proVarmdo om ytterligare 

förslag för att förbättra motivation och studieresultat för dessa elev-

grupper enligt förslag. 

24. Finansieringsnämnden för utbildning föreslås ge kundvals- och 

finansieringsavdelningen i uppdrag att utreda hur ansvaret för upp-

följning av elever placerade i gemensamma resursgrupper ska för-

delas mellan kundvals- och finansieringsavdelningen, hemskolans 

rektor och den gemensamma resursgruppens rektor. 

25. Utbildningsstyrelsen föreslås ge proVarmdos i uppdrag att 

kontinuerligt följa upp den nya organisationen under hösten. En mer 

omfattande utvärdering med eventuella förändringar presenteras av 

kommunledningskontoret senast 1 mars 2012 för kommunstyrelsen. 

 
Ärendebeskrivning 

 

Slutrapporten från ledningsgruppen för beredningen kring barn i behov av 

särskilt stöd innebär att ett antal beslut bör tas om den fortsatta verksamhe-

ten. Förvaltningen har lagt fram ett förslag till beslut i ärendet. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Utredning kring barn i behov av särskilt stöd, kansli- och utvecklingsavdel-

ningen 2011-03-28 

 
Yrkanden 

 

Max Ljungberg (MP) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar 

 

att respektive skola som planeras få ansvar för en resursgrupp får i upp-

drag att redovisa en implementeringsplan för sitt nya uppdrag 
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att finansieringsnämnden för utbildning får i uppdrag att redovisa ett 

förslag till finansieringsmodell som säkerställer en ”lägsta kvalitets-

nivå” som baseras på en kombination av peng- och anslagsfinansie-

ring 

 

att att-sats 3 formuleras ”Gemensamma resursgrupper anslagsfinansie-

ras under 2011” 

 

att att-sats 6 avslås. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

besluta 

 

att uppdra till utbildningsstyrelsen samt finansieringsnämnden för 

utbildning att redovisa vidtagna åtgärder med anledning av de för-

slag de erhållit från kommunstyrelsen. 

 

Ljungberg yrkar avslag på yrkandena från Andersson Ribbing och Bryntes-

son. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om Andersson Ribbings första yrkande 

avslås eller bifalles och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 

Ordföranden ställer proposition om Andersson Ribbings andra yrkande 

avslås eller bifalles och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår yrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar nej.” 
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Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 

Ordföranden ställer proposition om Andersson Ribbings tredje yrkande 

avslås eller bifalles och finner att det avslås. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beträffande Anders-

son Ribbings fjärde yrkande beslutar enligt förvaltningens förslag eller en-

ligt Andersson Ribbings avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder förvaltningens förslag röstar ja, den som bifaller Anders-

son Ribbings avslagsyrkande röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster enligt 

förvaltningens förslag. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen i övrigt beslutar enligt 

förvaltningens förslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt för-

slaget. 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons tilläggsyrkande avslås eller 

bifalles och finner att det avslås. 
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Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår tilläggsyrkandet röstar ja, den som bifaller tilläggsyrkandet 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Ninni Påhlman (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Hur många är det som, när man ska flytta, väljer att säga upp den bostad 

man bor i innan man har skaffat sig någon annan? Med denna liknelse vill vi 

belysa en allvarlig brist i (m)ajoritetens förslag. 

 

I allt väsentligt stödjer vi de slutsatser som den utdragna utredningen dragit, 

förutsatt att de också verkligen genomförs. Men vi anser inte att man kan gå 

händelserna i förväg och redan nu ta beslut om att avveckla resursskolan, 

innan vi sett effekterna av övriga åtgärder. Tidigare bristfällig hantering av 

bl.a. just resursskolan visar hur känsligt det är att göra saker i fel ordning. 

Det får nu inte ske fler misstag som drabbar barn som redan har drabbats 

och som istället har behov av både omtanke och stabilitet. Mot denna bak-

grund väljer vi att reservera oss till förmån för vårt eget yrkande.” 

 

Ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha 

biträtt Andersson Ribbings och Bryntessons yrkanden om han tjänstgjort 

som ledamot vid dagens sammanträde. 
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Sändlista 

 

KF 

Finansieringsnämnden för utbildning 

Utbildningsstyrelsen 

Ekonomi- och upphandlingsavdelningen 

Kundvals- och finansieringsavdelningen 

proVarmdo 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 82 

 

Förstudie om ”Ett hållbart båtliv” samt uppdrag till bygg- miljö- 
och hälsoskyddsnämnden 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Rapporterna noteras. 

2. Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att återkomma 

till kommunfullmäktige med ett förslag till hur ett fortsatt arbete 

med projektet för ett hållbart båtliv skulle kunna genomföras och en 

informationskampanj. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Kommunfullmäktige uppdrog i januari 2009 till bygg-, miljö- och hälso-

skyddsnämnden att genomföra en förstudie om ett hållbart båtliv. Ett förslag 

till eventuell projektplan skulle också redovisas. 

 

Förstudien har nu genomförts i två rapporter som nämnden överlämnat till 

kommunfullmäktig för redovisning. 

 

Förvaltningen har föreslagit följande beslut: 

 

1. Rapporterna noteras. 

2. Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att återkomma 

till kommunfullmäktige med ett förslag till hur ett fortsatt arbete 

med projektet för ett hållbart båtliv skulle kunna genomföras. För-

slaget ska innehålla en kostnadsberäkning. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Redovisning av förstudie om ”Ett hållbart båtliv” samt uppdrag till bygg- 

miljö- och hälsoskyddsnämnden, kansli- och utvecklingsavdelningen 2011-

02-24 

Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämndens beslut 2011-02-01, § 29 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att p. 2 formuleras: 

 

”Bygg, miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att senast inför budget 

2012 återkomma …” 

 

Max Ljungberg (MP) yrkar avslag på yrkandet från Bryntesson. 

 

Anders Bergman (FP) yrkar att p. 2 formuleras: 
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”Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämnden får i uppdrag att återkomma till 

kommunfullmäktige med ett förslag till hur ett fortsatt arbete med projektet 

för ett hållbart båtliv skulle kunna genomföras och en informationskampanj. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons tilläggsyrkande avslås eller 

bifalles och finner att yrkandet avslås. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag med justering enligt Bergmans yrkande och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Det är glädjande att denna rapport, som ett direkt resultat av en tidigare S-

motion, nu blivit klar. Samtidigt stämmer det till eftertanke att ta del av de 

delvis alarmerande resultaten. Nu gäller det att gå från ord till handling, från 

analys till åtgärder. 

 

Kommunen bör ta initiativ till en bred diskussion bland berörda föreningar 

och andra intressenter med anknytning till båtlivet i skärgården. Förstudien 

bör kunna ingå i en folkbildningssatsning som leder till både ökad kunskap 

och fler konkreta åtgärder. Inspiration kan hämtas från liknande insatser 

som tidigare gjorts av kommunen, exempelvis de upplysningsfilmer om den 

lokala närmiljön i förändringsområdena som, genom Värmdö föreningsråd, 

lade grunden till förbättrad lokal miljö genom en ambitiös utbyggnad av det 

kommunala VA-nätet. Naturligtvis bör förstudien också spridas på andra 

sätt, t.ex. i samband med den kommande mässan ”Allt på sjön” i Gustavs-

berg, hösten 2011.” 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 83 

 

Ansökan om förstärkningsbidrag för Stallkraft 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Ansökan om förstärkningsbidrag på 140 tkr för Stallkraft avslås 

2. Kommunstyrelsen föreslår kultur- och fritidsnämnden att överväga 

om verksamheten kan bli föremål för nämndens stöd till förebyg-

gande/främjande föreningsverksamhet för personer med funktions-

nedsättning till ett maximalt belopp om 40 000 kr. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Värmdö Föreningsråd har ansökt ett bidrag på 140 tkr till projektet Stallkraft 

som bedrivit daglig verksamhet med inriktning på hästskötsel, enligt lagen 

om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS). 

 

Förvaltningen har föreslagit att kommunstyrelsen avslår ansökan samt att 

kommunstyrelsen föreslår kultur- och fritidsnämnden att överväga om verk-

samheten kan bli föremål för stöd från nämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ansökan om förstärkningsbidrag för Stallkraft, kansli- och utvecklingsav-

delningen, 2011-04-01 

Nämnden för äldre och funktionshindrades beslut 2010-12-08, § 101 

Ansökan om bidrag 2010-09-15, kompletterad 2010-12-20 

 
Yrkanden 

 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag med tillägget 

att  stödet ska kunna uppgå till högst 40 000 kr. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar 

 

att förvaltningen ges i uppdrag att bereda förslag till beslut som gör det 

möjligt för den verksamhet som tidigare bedrevs i projektet Stallkraft 

att återstarta sin verksamhet och övergå till reguljär verksamhet en-

ligt lagen om valfrihet (LOV), samt 

 

att bemyndiga arbetsutskottet att, om så är nödvändigt, bevilja ekono-

miskt bidrag till verksamheten upp till ett belopp om högst 50 000 

kr. 
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Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt Berg-

mans yrkande eller enligt Bryntessons yrkande och finner att kommunsty-

relsen beslutar enligt Bergmans yrkande. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Det senaste halvårets hantering av denna fråga blir allt mer anmärknings-

värd. I höstas var (m)ajoriteten knappt medveten om i vilken nämnd ärendet 

hanterades eller varför – beslut eller remiss – och nu har man kommit fram 

till att den hela tiden har legat i fel nämnd. Efter utdragen hantering i 

Nämnden för äldre och funktionshindrade har man nu kommit fram till att 

det egentligen bör vara Kultur- och fritidsnämnden som ska hantera denna 

fråga. Tog det verkligen ett halvår för att komma fram till att frågan hela 

tiden har hanterats av fel instans? 

 

Under tiden som kommunen ägnat sig åt hänvisningar till Någon Annan har 

den tidigare verksamheten Stallkraft monterats ner. Vi hoppas att det ska 

vara möjligt att snart sätta igång den igen och hade hellre velat se en snab-

bare hantering av ärendet, med sikte på att hitta en ändamålsenlig lösning. 

Mot denna bakgrund reserverar vi oss till förmån för vårt eget yrkande.” 

 
Sändlista 

 

Föreningsrådet 

Kultur- och fritidsnämnden 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 84 

 

Medverkan i båtmässan Allt på sjön 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Värmdö kommun ska medverka som medarrangör av båtmässan Allt 

på sjön 3-4/9 2011. 

2. Förvaltningen får i uppdrag att teckna ett medarrangörsavtal där 

kommunens ekonomiska åtagande ska uppgå till högst 200 000 kr. 
 

Ärendebeskrivning 

 

I september 2011 kommer båtmässan Allt på sjön att arrangeras i Gustavs-

bergs hamn. 

 

Förvaltningen har föreslagit att kommunen ska medverka som medarrangör 

vid mässan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Värmdö kommuns medverkan i båtmässan Allt på sjön, näringslivschefen, 

2011-03-14 

 
Sändlista 

 

Näringslivschefen 

Ekonomi- och upphandlingsavdelning 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-13  § 85 

 

Ajournering 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsens sammanträde ajourneras. Sammanträdet ska fortsätta 

fredagen den 15 april, kl. 14.00. 

 

____________ 
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Dnr 19KS/0079 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 86 

 

Plan för personer med funktionsnedsättning 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslaget till plan för personer med funktionsnedsättning godkänns. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att kartlägga i vilken utsträckning de 

lokaler som idag används för kommunalt finansierad verksamhet 

uppfyller planens krav, samt redovisa åtgärdsbehov för att uppnå 

planens syfte. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till plan för personer med funktions-

nedsättning. Planens syfte är att personer i kommunen med funktionsned-

sättning ska ha samma förutsättningar och möjlighet att leva andra medbor-

gare i kommunen. 

 

Berörda nämnder har yttrat sig över förslaget och ställt sig positiva till det. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Plan för personer med funktionsnedsättning, kansli- och utredningsavdel-

ningen, 2011-01-28 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S), Mats Skoglund (V) och Lars-Erik Alversjö (M) yrkar 

bifall till förvaltningens förslag med följande tillägg 

 

att uppdra till kommunstyrelsen att kartlägga i vilken utsträckning de 

lokaler som idag används för kommunalt finansierad verksamhet 

uppfyller planens krav, samt redovisa åtgärdsbehov för att uppnå 

planens syfte. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag med tillägg enligt yrkandet från Bryntesson m.fl. och 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________
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Dnr 10KS/0429 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 87 

 

Ansökan om bidrag från Värmdö Föreningsråd 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ansökan avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Värmdö Föreningsråd har ansökt om ett bidrag på 225 tkr för sin verksam-

het med stöd till kommunens föreningar, m.m. 

 

Förvaltningen har föreslagit att ansökan avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Ansökan om bidrag till Värmdö Föreningsråd, kansli- och utvecklingsav-

delningen, 2011-02-22 

Ansökan om bidrag, Värmdö Föreningsråd, 2010-10-26 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

Det antecknas till protokollet att förvaltningen vid ett kommande samman-

träde ska redovisa hur kommunens föreningsregister ska administreras. 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi noterar att (m)ajoriteten över huvud taget inte ens tycks ha reflekterat 

över hur vissa grundläggande saker, som Värmdö föreningsråd tidigare åta-

git sig att göra, ska skötas framöver. Ett sådant exempel är behovet av ett 

samlat föreningsregister för Värmdö.” 

 
Sändlista 

 

Värmdö Föreningsråd 

Kanslichef 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 88 

 

Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet bordläggs. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat att sociala medier har fått en etablerad roll i 

samhället och att dessa är effektiva kanaler för information och 

kommunikation med medborgarna som kan förbättra kommunens 

förutsättningar för medborgardialog och delaktighet. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till riktlinjer för sociala medier i 

Värmdö kommun. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Riktlinjer för sociala medier i Värmdö kommun, kansli- och 

utvecklingsavdelningen 2011-03-07 

 
Sändlista 

 

KS 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 89 

 

Balanslista för motioner april 2011 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Beredningstiden för samtliga motioner förlängs t.o.m. 31/10 2011. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har redovisat en balanslista över ännu ej behandlade motioner 

per april 2011. 

 

Föregående lista från oktober 2010 innehöll 29 motioner. Sedan dess har 15 

nya motioner tillkommit och 8 motioner behandlats. Den nya listan upptar 

36 motioner, av dessa är 10 motioner färdigberedda av förvaltningen och 

klara för politiska beslut. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Balanslista motioner – april 2011, kansli- och utredningsavdelningen 2011-

03-31 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 08KS/0674 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 90 

 

Svar på motion om slamtömning i skärgården 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Christer Hedberg (s) har i en motion föreslagit att en mobil slamhantering 

för fritidsbåtar införs för självkostnadspris i Värmdös skärgård. 

 

Förvaltningen har redovisat att det inte är möjligt för kommunen att införa 

slamhantering till självkostnadspris. Motionen föreslås avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motion om slamtömning i skärgården, kansli- och utvecklingsav-

delningen, 2011-02-25 

Motion, 2008-08-31 

 
Yrkanden 

 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag att motionen avslås. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om motionen avslås eller bifalles och finner 

att motionen avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår motionen röstar ja, den som bifaller motionen röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Mats Skoglund (V). 
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Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

motionen. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 08KS/0399 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 91 

 

Svar på motion om fler förskoleplatser 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslag 1 – 3 och 6 – 8 i motionen anses besvarade. 

2. Förslag 4 – 5 i motionen avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Andrine Winther m.fl. (S) har i en motion från 2008 om fler förskoleplatser 

föreslagit 

 

1. att projektering av en ny förskola i Charlottendal omedelbart inleds så 

att den kan tas i drift hösten -09. Om det är tekniskt komplice-

rat/orimligt kostsamt att bygga på den s.k. förskoletomten föreslår vi 

att förskolan istället etableras på den s.k. skoltomten i området, 

2. att kommunstyrelsen undersöker alternativa möjligheter till ny förskola 

på Djurö efter Djurönäsets förskola som sagts upp från sina nuva-

rande lokaler vid Djurönäset, bland annat centrala butiken i 

Björkås/Djurö, utbyggnad av Djuröskutans förskola eller ny förskola 

vid Börjesvik, 

3. att kommunen inleder förhandlingar med Ingarö pastorat om att för-

värva fastigheten på Pilhamn/Brunn, 

4. att projektering av ny förskola på tomten i Fågelbro inleds under hösten 

-08, 

5. att kommunen omedelbart påbörjar detaljplaneläggning av ytterligare 

kommunal mark för förskoleändamål så att en reserv av detaljplane-

lagda tomter finns, 

5. att kommunen tydligt slår fast att kommunen också kan köpa mark för 

bl.a. dessa ändamål, 

7. att den beslutade uppgraderingen av lokalutredningen som gjordes för 

förskola/skola 2002/2003 avseende det befintliga beståndets kapaci-

tet genomförs skyndsamt och att resultatet återrapporteras till be-

rörda nämnder senast augusti -08, 

8. att kommunen med SKLs utredning, lokalutredningen och befolknings-

prognosen som grund utarbetar en långsiktig lokalförsörjningsstra-

tegi. 

 

Förvaltningen har föreslagit att p. 4 och 5 avslås och att övriga förslag anses 

besvarade. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motion angående fler förskoleplatser, kansli- och utvecklingsavdel-

ningen 2011-02-24 
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Utbildningsnämndens beslut 2010-12-16, § 102 

Samhällstekniska nämndens beslut 2010-12-14, § 424 

Motion, 2008-05-21 

 
Yrkanden 

 

Annika Andersson Ribbing (S) och Mats Skoglund (V) yrkar att p. 5, 6 och 

8 ska bifallas. 

 

Lars-Erik Alversjö (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag och avslag på 

Andersson Ribbings yrkanden. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beträffande p. 1, 2, 3, 

4 och 7 beslutar enligt förvaltningens förslag och finner att kommunstyrel-

sen beslutar enligt förslaget. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beträffande p. 5 be-

slutar enligt förvaltningens förslag eller enligt Andersson Ribbings yrkande 

och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beträffande p. 6 be-

slutar enligt förvaltningens förslag eller enligt Andersson Ribbings yrkande 

och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder förvaltningens förslag röstar ja, den som bifaller Anders-

son Ribbings yrkande röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Mats Skoglund (V). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster enligt för-

valtningens förslag. 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beträffande p. 8 be-

slutar enligt förvaltningens förslag eller enligt Andersson Ribbings yrkande 

och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder förvaltningens förslag röstar ja, den som bifaller Anders-

son Ribbings yrkande röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Mats Skoglund (V). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster enligt för-

valtningens förslag. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 09KS/0207 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 92 

 

Svar på motion om inventering av kulturellt värdefulla 
byggnader 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Kommunfullmäktige noterar att motionärernas intentioner tillgodo-

ses genom beslutet om 2011 års budget. 

2. Motionen är besvarad. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Anna Hellgren Westerlund och Jan-Olof Landqvist (båda S) har i en motion 

föreslagit att kommunen ska inventera kulturellt intressanta och värdefulla 

byggnader. 

 

I beslutet om budget för 2011 samt ramar för 2012 – 2013 anslogs 250 tkr 

per år under 2011 – 2012 för att genomföra en inventering av kulturhisto-

riska byggnader. Motionen föreslås vara besvarad. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motion om inventering av kulturellt värdefulla byggnader, kansli- 

och utvecklingsavdelningen, 2011-02-16 

Ungdoms-, kultur- och fritidsnämndens beslut 2010-04-27, § 36 

Kommunfullmäktiges beslut 2010-03-24, § 66 

Motion, 2009-03-23 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 08KS/0747 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 93 

 

Svar på motion om säkerhetsåtgärder för förskolan 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Förslag 1 och 2 anses besvarade 

2. Förslag 3 bifalles 

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

3. Förvaltningen får i uppdrag att utarbeta en lokalförsörjningsstrategi 

enligt motionärens intentioner. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Annika Andersson Ribbing och Andrine Winther (båda S) har i en motion 

föreslagit 

 

1. att i motionen angivna brister i förskolelokaler snarast åtgärdas, 

2. att en prioriteringslista för förslag till lokalförbättringsåtgärder utarbetas 

med hjälp av utredningen, 

3. att en långsiktig lokalförsörjningsstrategi utarbetas för förskolor/skolor 

avseende kapacitetsutveckling för respektive kommundel. 

 

Förvaltningen har föreslagit att p. 3 bifalles och att övriga förslag anses be-

svarade. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motion angående säkerhetsåtgärder för förskolan, kansli- och ut-

vecklingsavdelningen, 2011-03-09 

Utbildningsstyrelsens beslut 2011-02-10, § 9 

Motion, 2008-10-22 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 07KS/0699 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 94 

 

Svar på motion om alla människors lika värde 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Motionen avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Mats Skoglund m.fl. (V) har i en motion föreslagit 

 

att Värmdö kommunfullmäktige beslutar att genomföra en grund-

läggande undersökning av hur idrottsrörelsen arbete inom kommu-

nen bedrivs för att nå målet om allas delaktighet oavsett sexuell 

läggning, 

att kriterier fastställs utifrån ovanstående mål för att kommunen ska 

betala ut stöd till idrottsrörelsen, samt 

att dessa kriterier sedan följs upp kontinuerligt. 

 

Förvaltningen har föreslagit att motionen avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Motion om alla människors lika värde, kansli- och utvecklingsavdelningen 

2011-03-14 

Ungdoms-, kultur- och fritidsnämndens beslut, 2009-10-20, § 81 

Motion, 2007-09-17 

 
Yrkanden 

 

Mats Skoglund (V) yrkar bifall till motionen 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag eller enligt Skogluns yrkande och finner att kommunsty-

relsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0136 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 95 

 

Svar på motion om stöd till Gazas folk 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Mats Skoglund (V) har i en motion föreslagit att kommunen i samarbete 

med Ship to Gaza inventerar vilka möjligheter som finns att skänka material 

som inte längre används men kan komma till stor nytta i Gaza. 

 

Förvaltningen har föreslagit att motionen avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motionen Stöd Gazas folk, kansli- och utvecklingsavdelningen, 

2011-03-13 

Motion, 2011-02-20 

 
Yrkanden 

 

Mats Skoglund (V) yrkar bifall till motionen 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt för-

valtningens förslag eller enligt Skogluns yrkande och finner att kommunsty-

relsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 96 

 

Delgivningar 

 
Förslag till beslut 

 
Delgivningarna noteras 

 

Ärendebeskrivning 

 

Följande delgivningar anmäls: 

 

Delegationsbeslut 

 

 Delegering av arbetsmiljöuppgifter - KSO, kommundirektör, m.fl. 

 Beslut om vidaredelegation - samhällsbyggnadschef 

 Tillstånd att använda kommunens vapen - kommunikationschef 

 Organisationsförändring – tillsättande av kommunledningskontor, 

dnr 11KS/0087 – kommundirektör 

 Tillsvidareanställningar januari 2011 – vidaredelegation från 

kommundirektör 

 

Delgivningar 

 

 Marin samverkansplan för BSPA, Stora Nassa – Svenska Högarna, 

dnr 09KS/0468 - Länsstyrelsen 

 HDs dom avseende överklagande i fråga om detaljplan för del av Få-

gelbro 1:4 m.fl., Ekbacken (regeringens beslut står fast) – HD 

 Uttalande med anledning av planeringen av centrala Gustavsberg – 

PRO Gustavsberg – Ingarö 

 Överlåtelse av tillsynsansvar enligt miljöbalken inom Värmdö kom-

mun – Länsstyrelsen 

 Åläggande till Värmdö kommun att till staten betala en särskild av-

gift enligt LSS – Socialstyrelsen/Förvaltningsrätten 

 Önskemål om förlängning av busslinje till Hemmestahöjden – bo-

ende på Hemmestahöjden 

 Skrivelser om parkeringen i Sollenkroka – Klas-Göran Larsson, Klas 

Selander 

 Revisionsberättelse för år 2010 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi noterar det uppseendeväckande innehållet i revisionsberättelsen för 

2010 i vilket kommunens revisorer riktar en särskild ”anmärkning mot 
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Kommunstyrelsen och Produktionsstyrelsen för bristande styrning, led-

ning och uppföljning av verksamheten”. Eftersom just styrning, ledning 

och uppföljning är det som Kommunstyrelsen är till för måste vi ställa oss 

frågan: Kan en anmärkning över huvud taget bli skarpare? Vad drar den 

politiska kommunledningen för slutsatser av detta? På ett extra KS-sam-

manträde den 27 april räknar vi med att få vi svaret på om (m)an verkligen 

förstått innebörden och allvaret i detta. Nu är det dags att visa förmåga att ta 

ansvar. Det räcker inte längre med att bara hänvisa till Någon Annan.” 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 97 

 

Tid för extra sammanträde. 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Onsdagen den 27 april, kl. 18.00, reserveras för extra möte med 

kommunstyrelsen. 
 

Ärendebeskrivning 

 

I revisionsberättelsen för 2010 har revisorerena riktat anmärkning mot 

kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen behöver därför ha ett extra 

sammanträde för att yttra sig över revisionsanmärkningen. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Revisionsberättelse för år 2010, revisorerna 2011-04-14 

 

____________ 
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Dnr Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 98 

 

Informationsärenden 

 
Ärendebeskrivning 

 

Information lämnas om följande ärenden: 

 

De politiska samordnarna Fredrik Sneibjerg (FP) och Max Ljungberg (MP) 

kommer att kalla till samordningsmöten för barn- och ungdomsfrågor. 

 

Förvaltningen har i uppdrag att arbeta med frågan om samarbete med civil-

samhället och de idéburna organisationerna. 

 

Stockholms stad har antagit en startPM för ny bussterminal vid Slussen (i 

Katarinaberget). 

 

Förvaltningen ska vid ett kommande sammanträde redovisa de regler som 

styr bostadsförmedlingens verksamhet. 

 
____________ 
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Dnr 10STN/0432 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 99 

 

Yttrande över plansamråd för Rindö Hamn Vaxholm 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet till Vaxholms stad godkänns. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Vaxholms stads samrådshandling för detaljplan för östra delen av Rindö 

Hamn är utsänd för samråd. Detaljplaneförslaget innebär att befintliga ka-

serner och kanslihus omvandlas till bostäder, att hamnområdet kompletteras 

med bostäder och verksamheter och att den befintliga restaurangen kom-

pletteras med hotell- och konferensanläggning. 

 

Förvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande i ärendet. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Yttrande angående plansamråd för Rindö Hamn, Vaxholm stad, kansli- och 

utvecklingsavdelningen 2011-03-07 

Tjänsteyttrande angående plansamråd detaljplan för östra delen av Rindö 

Hamn, del av Rindö 3:255, Vaxholm stad, samhällsbyggnadskontoret 2011-

01-27 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar att förslaget till yttrande kompletteras med: 

 

En förutsättning för ökad permanent bebyggelse av det slag som föreslås är 

att trafiksituationen genom Hemmesta får en tillfredställande lösning, bl.a. 

genom utbyggd kollektivtrafik till och från norra Värmdölandet. 

 

Lars-Erik Alversjö (M) yrkar avslag på Bryntessons tilläggsyrkande. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om förvaltningens förslag till yttrande bi-

falles och finner att det bifalles. 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons tilläggsyrkande avslås eller 

bifalles och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 
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”Den som avslår Bryntessons yrkande röstar ja, den som bifaller yrkandet  

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Nils-Erik Särnbrink 

(S), Mats Skoglund (V). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

yrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Värmdö lider av växtvärk, vilket inte minst syns i växande bilköer och 

brister i den lokala infrastrukturen. Men det är inte bara nybyggnationen i 

Värmdö som skapar problem i vår kommun. Nu ska också många nya bo-

städer byggas på Rindö, i Vaxholms stad. Och en mycket stor andel av de 

personer som kommer at bo i dessa bostäder kommer i framtiden att belasta 

vägnätet i Värmdö, framför allt vägen från Stenslätten, via Hemmesta och 

Grisslingerakan in mot Skurubron. 

 

Vi känner en växande oro över att Värmdö kommun inte förmår klara tra-

fikutvecklingen och behovet av fungerande infrastruktur. Ska detta lösa sig 

får kommunen inte vara alltför flat mot omvärlden, oavsett om det handlar 

om kontakten med staten (trafikverket), landstinget (kollektivtrafiken) eller 

kranskommunerna (bostadsplanering). 

 

Detta ärende är tyvärr ett exempel på en sådan flathet. Med argumentet ”ef-

tersom det redan är inskickat till Vaxholm av Någon Annan” så avvisade 

(m)ajorieteten vårt förslag om att lägga till följande text till yttrandet: En 

förutsättning för ökad permanent bebyggelse av det slag och den omfatt-

ning som föreslås för Rindö hamn är att trafiksituationen genom Hem-

mesta får en tillfredsställande lösning, bl.a. genom utbyggd kollektivtrafik 

till och från Norra Värmdölandet. Vi finner det mycket märkligt att alla 

partierna i (m)ajoriteten avvisade detta tillägg, och väljer därför att reservera 

oss till förmån för vårt eget yrkande.” 
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Sändlista 

 

Vaxholm Stad 

Samhällsbyggnadskontoret 

 

____________ 
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Dnr 11KS/0068 Kommunstyrelsen 2011-04-15  § 100 

 

Svar på motion om barnomsorgsplan vid all planering av nya 
bostadsområden 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunledningskontoret får i uppdrag att utarbeta en generell 

planeringsnyckel för barnomsorg. 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

2. Motionen i övrigt avslås. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Ann-Kristin Särnbrink m.fl. (S) har i en motion föreslagit vid all planering 

av nya bostadsområden ska beakta behoven av barnomsorg och sluta avtal 

med byggherrarna på planeringsstadiet om flexibla lokaler för barnomsorg. 

 

Förvaltningen har konstaterat att kommunen redan har inriktningen att be-

akta behoven av barnomsorg i tidiga skeden i planeringsprocessen. Verk-

samheten för att understödja kommunens inriktning om att säkerställa barn-

omsorgsbehovet kan dock utvecklas. Förvaltningen har därför föreslagit att 

generella nyckeltal för planering ska utvecklas. 

  
Handlingar i ärendet 

 

Svar på motion om barnomsorgsplan vid all planering av nya bostadsområ-

den, kansli- och utvecklingsavdelningen, 2011-02-03 

Motion, 2011-01-24 

 
Yrkanden 

 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag med 

följande tillägg: 

 

att Värmdö kommun vid all planering av nya bostadsområden beaktar 

behoven av barnomsorg och sluter avtal med byggherrarna på plane-

ringsstadiet om marktillgång som möjliggör flexibla lokaler för 

barnomsorg. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om förvaltningens förslag bifalles och fin-

ner att det bifalles. 
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Ordföranden ställer proposition om Andersson Ribbings tilläggsyrkande 

bifalles eller avslås och finner att det avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 
Sändlista 

 

KF 

 

____________ 

 

 


